
 

Ungdomsrådets behandling i møte 21.08.2024 sak 13/24: 
Orientering v/ Espen Granberg Johnsen, Spesialrådgiver, overordnet planlegging, innovasjon 
og utvikling. 
Presentasjonen ligger som vedlegg til protokollen.  
 
Ungdomsrådet utarbeidet en enstemmig uttalelse. 
 
Ungdomsrådet 
Lillehammer ungdomsråds vedtak: 
 
Lillehammer ungdomsråd har hatt «Høring - endring av skolestruktur i Innlandet 
fylkeskommune» til behandling.  
Ungdomsrådet mener det er et manglende faktagrunnlag i det som legges fram fra 
fylkeskommunen. Spesielt gjelder det de økonomiske konsekvensene både kortsiktig og 
langsiktig fram til 2038. Budsjett og økonomiske analyser er helt vesentlig når 
hovedargumentet for å endre skolestrukturen er manglende økonomi.  
 
I tillegg drøftet ungdomsrådet følgende perspektiver:  

- For å flytte utdanningstilbud må det framkomme at det vil ha en økonomisk gevinst 
på kort og lang sikt. Og alle faktorer må tas med i beregningen. Ungdomsrådet kan 
ikke se at det foreligger.   

- Å legge ned en hel skole, Gausdal vgs, er drastisk. Men det er ofte en økonomisk 
gevinst i det. Ungdomsrådet savner en beskrivelse av hvordan dette skal løses, - med 
overgangsløsninger, og med endelige løsninger.   

- Et tilbud med noen gode studietilbud er bedre enn at det er mange små tilbud. 
- Å ha store skoler er mulig om det bygges for det. Det trengs flere undervisningsrom 

(klasserom, gymsal, svømmehall mm), utstyrsrom, kantine, mer plass til ansatte 
(lærer, administrasjon og sosialfaglig ansatte). 

- Ressursene til sosialrådgiver, helsesykepleiere mm må være tilpasset skolenes 
størrelse. Det er allerede i dag mangel på disse ressursen på Lillehammer vgs. 
 

Ungdomsrådet mener også at følgende spørsmål skulle vært belyst mere:  
- Hvordan påvirker det å legge ned Gausdal vgs utviklingen av sentralisering? 
- Hva er fordelene med å flytte halve «påbygg» til Gausdal vgs? 
- Hvordan påvirker avstand og nærhet til studietilbud valget av skole?  
- Å endre skolestrukturen vil påvirke behovet for skyss. Hvilke økonomiske 

konsekvenser får det? Og hvordan påvirker behovet for skyss valg av studieretning?  
 
 
Ungdomsrådet ønsker ikke å komme med en uttalelse om hvilke av de tre beskrevne 
løsningene som er best; å ikke ha det fulle økonomiske bildet gjør det vanskelig å uttale seg.  
 
 
 
 
 
 
 


